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Функционери напредњака редом тврде да нису вређали олимпијце, иако је премијер
рекао да и међу њима има таквих!
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  Александар Вучић, премијер Србије, поручио је да су сви који нападају олимпијце олош,укључујући и чланове СНС, али се у редовима напредњака очигледно нико нијепрепознао у тим речима. Функционери СНС за Курир редом тврде да Вучић није мислиона њих.  Међу њима је посланик СНС Владимир Ђукановић, који је на Твитеру написао да АндријаПрлаиновић, наш прослављени ватерполиста, лаже кад говори о суми новца који државаиздваја за спорт.  „Све је (Прлаиновић, оп. аут.) лагао јер никад оволики новац и све остало није издвојенза наше олимпијце“, написао је Ђукановић  Он, међутим, тврди да та оптужба није напад.  - Нигде нисам критиковао Прлаиновића. Шта је ту напад? Ја се залажем да се ни динарне да за клупски спорт, клубови треба да се приватизују. Прлаиновић је легенда - кажеЂукановић и додаје да он није напредњачки олош на који је мислио лидер СНС.  Али питамо - ко јесте.  - Има ту разних кретена који су наше присталице, који су из чиста мира напали човека.Свако ко је за било ког нашег олимпијца рекао ружну реч, пљунуо, тај јесте стока, олош илуд човек - каже овај посланик СНС.  Напредњачки олош, како је то окарактерисао лидер СНС, није, тврди и Зоран Бабић,члан Председништва СНС.  - Свим срцем сам честитао ватерполистима на освојеној златној медаљи - каже Бабић.  А на питање ко је олош у СНС, он ће:  - Немам сазнања поименично, а апсолутно верујем у оно што је премијер рекао.  О ком напредњачком олошу је говорио Вучић, не зна ни Горан Кнежевић, министарпривреде, док је Јадранка Јоксимовић, министарка без портфеља, поручила:  - Сви који су донели медаљу Србији су вредни дивљења и поштовања. Знам да премијер,ни ми из Владе, ни из СНС не правимо разлику између спортиста. Сви су наш понос.Тако мора сваки одговоран човек да размишља.  Тврде да су јединствени  Иако је било прича да је тему недовољног улагања у клупски спорт отворила једнаструја у СНС, Ђукановић каже да нема подела.  - Не постоји никакав сукоб. Држава издваја за савезе, а они сами нека виде како ће дарасподеле. Није посао државе да сипа у Звезду и Партизан - каже Ђукановић.  (Курир)   
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